
I pàg. 34 
Amenaça mossos antiavalots 

i bombers amb bombones de butà 
al seu domicili de Balaguer 

I pàg. 40 ~ 
I u La rehabilitació de l'antiga 

Audiència per acollir el Morera costarà 
6,1 milions i la Generalitat n'aporta 1,3 

Els hospitals de Lleida 
deteden 64 abusos sexuals 
infantils en només 9 ·mesos 
Serve· I Són més de la meitat deis 116 casos de maltractaments a 
menors denunciats per personal sanitari de Pediatria des de principi d'any 

Front comú a 
Cappont contra 
el trasllat del CAP 
a Copa d'Or 
Entitats del barri insten 
a mantenir-lo al centre 
i Larrosa farà arribar 
la seua reivindicació al 
conseller de Salut 

LLEIDA I 7 

G R T 
PLA DE TRACTAMENT I PRESSUPOST, 

TANCAT I FINANÇAT, DES DE_ LA 

· ÉS NOTICIA I 3 

CULTURA141 

GUIA I 33 

ERDE 
ET GARANTIM UNA PRIMERA VISITA 
GRATUiTA, PERQUÈ PUGUIS CONÈIXER EL 
PLA DE TRACTAMENT I PRESSUPOST FINAL, 
FINANÇABlE SENSE INTERESSOS 

e 

DIMECRES 25 ' 
· D'OCTUBRE DEL 2023 

Número 15.014 ·Any XLII 

1,70€ 

www.segre.com 

El jutge prohibeix 
al fetitxista 
d'Almacelles 
atansar-se als 
seus denunciants 
Una càmera de segúretat 
el va gravar en un domicili 

El jutge ha deixat en llibertat 
amb càrrecs el veí d'Almacelles 
acusat de robar roba íntima de 
dona. No pot atansar-se als seus 
denunciants i va ser gravat per 
una càmera de seguretat. 

COMARQUESI16 

Donació de sang 
de mig centenar de 
gossos de caça a 
Abella de la Conca 
Fins a 55 gossos de caça de l'As
sociació de Gossers van donar 
sang ahir a Abella de la Con
ca per salvar la vida d'altres 
exemplars. 

COMARQUES 114 

El Govern demana 
ampliar a 20 km 
el perímetre per , 
compartir energia neta 
La Generalitat vol que es mo
difiqui la normativa estatal per 
ampliar el radi en què permet 
produir i compartir energia re
novable de 2 a 20 km. 

COMARQUESI12 
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COMADQ jUES Donen sang de 55 gossos de El Palau d'Anglesola impulsa carrils .N caça per salvar-ne d'altres. bici cap a l'escola i el pavelló. 
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RENOVABLES DEBAT AL PARLAMENT 

La Generalitat demana ampliar de 2 a 20 km 
el perímetre per compartir energia neta · 
La normativa és estatal i afavoriria, segons la conselleria, l'impuls de nous projectes li La producció de 

o a se e 2 2~ del 5, 0 e to al a Catalun}a i baixa des del2020 per la sequera 

H.C./R.R. 
I LLEIDA I La Generalitat vol que 
el Govern central modifiqui la 
normativa estatal per ampliar el 
radi dins del qual es permet pro
duir i compartir energia renova
ble, per passar dels dos quilòme
tres actuals (fins fa un any eren 
500 metres) a 20, com succeeix 
a França. El conseller d'Acció 
Climàtica, David Mascort, va 
llançar la petició al Parlament, 
que va acollir ahir un mono
gràfic sobre el desplegament 
de l'energia neta a Catalunya. 

LES CLAUS 

Impuls i ocupació 
I El Govern ha autoritzat 1.600 
MW eòlics i fotovoltaics en dos 
anys i preveu assolir els 3.000 
el 2025. Estima que el 2030 po
drà generar-se el 50% d'energia 
neta i que això crearà 188.000 
llocs de treball i el 2050 el ba
lanç serà neutre. 

Producció actual 
I L'energia neta va ser el 2022 
un 15,6% del total: 6,8% hidràu
lica; 5,8% eòlica; 2% fotovoltai
ca i un 1% d'altres fonts. 

Autoconsum 
I En autoconsum, Catalunya 
supera els 1.061 MW instal·lats 
i 91.000 equips en servei. 

Dia del Canvi Climàtic 
I La UE va avançar ahir que vol 
doblar la producció eòlica el 
2030. 

Mascort va admetre que "fem 
tard", però va assegurar que Ca
talunya ha establert les bases 
per redoblar la velocitat a im
plantar les renovables i asso
lir l'objectiu del 2030 (50% de 
la producció ha de ser de fonts 
renovables) i del2050 (100%). 
L'ampliació del perímetre afa
voriria projectes d'energia com
partida que ara xoquen contra 
aquesta limitació. Mascort va 
demanar també a l'Estat limitar 
la instaHació de calderes de gas 
i gasoil i va avançar que la Ge
neralitat treballa en projectes 
per a l'emmagatzematge d'elec
tricitat d'origen renovable i en 
una xarxa de recàrrega ultrarà
pida de vehicles en vies ràpides. 

El conseller Mascort va intervenir en el debat monogràfic després del president Aragonès. 

El conseller va recriminar 
també a l'Estat que hagi auto
ritzat grans MAT privades amb 
l'oposició de la Generalitat, com 
les dos de Forestalia que traves
sen municipis de Lleida. 

Sílvia Paneque, diputada 
del PSC, que va instar el debat 
de renovables, va denunciar 
que des del 2020 el pes de les 

JORNADES ATURA 

energies netes en la producció 
elèctrica cau un 2% anual i el 
2022 es va situar en el15,6%. 
La conselleria va atribuir aquest 
descens a la sequera. Paneque 
va advertir que Catalunya és 
a la cua en energia neta i que 
amb el ritme actual no es com
pliran els objectius, així que va 
demanar un "gir de 180 graus" 
a la Generalitat. Junts, també 
promotora del monogràfic, va 
demanar un model "lliure de 
certs oligopolis" i de "l.a regu
lació de l'Estat". 

-La Seu debat sobre l'estat 
del medi natural 
C. SANS 
I LA SEU D'URGELL I La capital de l'Alt 
Urgell acollirà la segona edició 
de les Jornades de Conservació 
del Medi Natural, que tindran 
com a fil conductor l'informe de 
1 'Estat de la Natura a Catalunya, 
elaborat el2020 per encàrrec de 
la Generalitat. 

·El document, segons va ex
plicar ahir el director de les 
JOrnades, David Manzanera, és 
"clau per orientar les polítiques 
i accions de conservació per fre-

nar la pèrdua de biodiversitat" 
a Catalunya. El Govern n'en
carregarà un altre per al 2025. 

Manzanera va presentar ahir 
les jornades juntament amb l'al
calde de la Seu, Joan Barrera. 
Se celebraran el18 i el 19 de no
vembre amb diverses activitats 
i àmbits de debat. Se centraran 
en tres blocs amb ponències i 
taules d'experts. El primer bloc 
parlarà de fauna salvatge i con
servació, el segon sobre la gestió 
i conservaCió d'ecosistemes i, 

L'Executiu decidirà sobre tres projectes polèmics 
• El Consell Executiu tindrà 
l'última parau la sobre tres 
grans centrals solars que han 
estat objecte de polèmica i 
rebuig al Pallars Jussà. Són 
les de Neret, les Alzineres i 
Costa Gran, que sumen 103 
MW de potència i més de 
100 hectàrees als municipis 
de Tremp i Isona i Conca De
llà. Totes comparteixen un 
mateix promotor, Energies 

David Manzanera i Joan Barrera. 

l'últim, diumenge, sobre divul
gació científica. 

Entre les activitats paraHe
les, destaca un escape room 
infantil al parc del Cadí, una 
sortida per reconèixer amfibis 
al pont de la Palanca i una sor
tida etnobotànica. 

Renovables Terra Ferma SL, 
amb la participació de Banc 
Sabadell. La de Nerets va re
bre un informe desfavorable 
de l'ajuntament de Tremp, 
mentre que el consell comar
cal va emetre també informes 
en contra de les de les Al
zineres i Costa Gran. Davant 
d'aquesta situació, la direcció 
general d'Energia ha elevat 
els tres projectes a l'Execu-

tiu com a instància superior 
del Govern perquè prengui 
la decisió final. El conseller 
Mascort va defensar ahir al 
Parlament que, des de l'apro
vació del decret per accelerar 
la implantació de renovables 
"s'ha engegat el comptador", 
va dir. El president Aragonès 
va destacar que Catalunya va 
al capdavant en instaHacions 
d'autoconsum. 

POLÍTICA TERRITORI 

El Parlament acollirà un 
monogràfic sobre Aran 
1 BARCELONA 1 El Parlament ce- 
lebrarà un-debat monogrà
fic sobre la situació de la Val 
d'Aran. Ho farà per donar 
resposta a la petició de la sín
dica d'Aran, Maria Vergés, 
que el setembre passat va 
demanar d'intervenir en el 
ple de la Cambra durant l'úl
tim trimestre de l'any. Fonts 
parlamentàries van explicar 
ahir, després de la reunió de 
la taula d'aquest dimarts, que 
tots els grups excepte Vox van 

registrar la sol·licitud per cele
brar un ple monogràfic sobre 
Aran, la qual cosa permetria 
la intervenció de Vergés. El 
Parlament ja celebra habitu
alment un debat sobre la situ
ació d'aquest territori, però ho 
fa a la Comissió d'Assumptes 
Institucionals (CAl) i no a l'he
micicle. Aquest monogràfic, 
tanmateix, encara no té data. 
Vergés va defensar recentment 
completar el traspàs de com
petències al Conselh. 
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MEDI AMBIENT EQUERA FAUNA-SOLIDARITAT 

SEGRE 
Dimecres, 25 d'octubre del 2023 

Mor el SO% dels 
nous arbres de la 
banqueta del Canal 

Donen sang de SS gossos de 
caça per salvar-ne d'altres 
Una acció organitzada per l'Associació de Gossers li Les reserves 
obtingudes es destinen a exemplars que se sotmeten a operacions 

ACN 
I MOLLERUSSA I La meitat dels 
1.376 arbres plantats l'últim 
any a les banquetes del Ca
nal d'Urgell en vuit pobles 
del Pla han mort. Així ho va 
afirmar ahir la plataforma 
Canal Viu, que durant el 
mes de setembre passat va 
dur a terme un diagnòstic 
per comprovar l'estat dels 
arbres plantats. Va consta
tar que el principal factor 
que ha provocat la mort ha 
estat la falta d'aigua, sobre
tot en algunes espècies com 
freixes, plataners i àlbers. 
Els lledoners i aurons han 
resistit millor. 

Vius, morts i críti(s 
Aquestes són les cinc es

pècies que s'han plantat en 
el marc del projecte Paisat
ges de Ponent, cofinançat 
entre els fons europeus Fe
d er, la Diputació i els mu
nicipis participants. Canal 
Viu esperarà a la primavera 
per veure l'evolució dels al-

Fulles seques d'un arbre. 

tres arbres per comprovar 
si rebroten o no. 

L'entitat ha fet un segui
ment partint de tres grups: 
arbres vius, morts i en es
tat crític. No obstant, van 
apuntar que no ha estat fà
cil fer aquesta classificació, 
ja que entre els exemplars 
vius n'hi ha alguns que es 
veuen amb "molta força" i 
altres que van fent o es ve
uen més febles. Per això vo
len esperar per veure com 
és el rebrot. 

L.-

X.R. 
I ABELLA DE LA CONCA I Fins a 55 
gossos de caça van donar sang 
ahir a Abella de la Conca, en 
una acció organitzada per l'As
sociació de Gossers. Personal 
del Banc de Sang Animal es va 
desplaçar a aquest municipi per 
dur a terme les extraccions, que 
permetran salvar la vida d'altres 
gossos que se sotmeten a una 
operació o que han tingut un 
accident. 

Jaume Ciuró, membre de l'as
sociació, va explicar que el80% 
de la sang que reben els gossos a 
les clíniques veterinàries prové 
d'exemplars de caça. Ciuró tam
bé va destacar que alguns dels 
propietaris d'aquests animals 
participen en la iniciativa des 
de fa deu anys. Cada una de les 
extraccions pot arribar a uns 
altres tres gossos. 

Ciuró va apuntar que el Banc 
de Sang Animal, que recull do
nacions de gossos i gats, porta a 
terme una analítica de la dona
ció i alerta els amos si detectin 

~ ¡.-, • GOBIERNO 
¡..> ~ j.; DE ESPANA 

MtNt~lRIO 
DE TI\ANSPORTB. MOVIUOAO 
Y AGfNOA URBANA ;;¡ I • 

Anuncio de la Demarcación de Carreteras del Estado en Cataluña sobre convocatoria allevantamiento de las 
Actas Previas a la Ocupación de bienes y derechos afectados por el proyecto: "Mejora de intersecciones y 
reordenación de accesos en la carretera N-11, travesía de Vilagrassa, del P.K. 503+470 al 504+840. Provincia 
de Lleida". Clave: 33-L-4320. 
El Subdirector General de Conservación mediante Resolución de 12 de mayo de 2022, por delegación del Director 
General de Carreteras (Orden TMA/1 007/2021, de 9 de septiembre, sobre fijación de limites para la administración 
de determinades créditos para gastos y delegación de competencias), de acuerdo con lo establecido en la Orden 
TMA/1160/2021, de 8 de octubre, por la que se estable ce el marco para la ce lebración de acuerdos de entrega a los 
Ayuntamientos de vias urbanas de la red estatal, aprobó provisionalmente el Proyecto de Trazado: 'Mejora de 
intersecciones y reordenación de accesos en la carretera N-11, travesia de Vilagrassa. del P.K. 503+470 al504t840. 
Provincia de Lleida' (Clave 33-L-4320) declarando la urgencia del proyecto, de conformidad con el articulo 12.2 de 
la Ley 37/2015, de 29 de septiembre, de carreteras en la redacción dada por el Real Decreto-ley 18/2018, de 8 de 
noviembre, sobre medidas urgentes en mataria de carreteras. 
Con fecha 15 de noviembre de 2022, el Secretaria General de lnfraestructuras, por delegación de la Ministra de 
Transportes, Movilidad y Agenda Urbana (OMTMA/1007/2021, de 9 de septiembre, modificada por la OM 
TMA/221 /2022, de 21 de marzo, sobre fijación de limites para la administración de determinades créditos para 
gastos y delegación de competencias), resolvió aprobar el expediente de información pública y definitivamente el 
proyecto de trazado. 
En consecuencia, esta Demarcación, haciendo uso de las facultades que le atorga el art. 98 de la Ley de Expropia
ción Forzosa. y atendiendo a lo contemplada en las reglas 2" y 3" de su art. 52, ha resuelto convocar a los propieta
rios que figuran en la relación que se transcribe a continuación y que se encuentra expuesta al público en cumpli
miento de lo dispuesto en el articulo 83.2 de la Ley 39/2015 del Procedimiento Administrativa Común de las 
Administraciones Públicas junta con los pianos parcelarios, en la sede electrónica del Ministerio de Transportes, 
Movilidad y Agenda Urbana (https://www.mitma.gob.es/el-ministerio/participacion-publica), en el tablón de 
anuncies del Ayuntamiento de Vilagrassa, asi como en la Demarcación de Carreteras del Estada en Cataluña y en la 
Unidad de Carreteras de Lleida, para que asistan allevantamiento de tas Actas Previas a la Ocupación el martes 7 
de noviembre de 2023 de 9:00 a 14:30 horas en el Ayuntamiento de Vilagrassa (Carrer Tàrrega, 12) 
Esta publicación, a tenor de lo dispuesto en el articulo 44 de la Ley 39/2015, de 1 de octubre, del Procedimiento 
Administrativa Común de las Administraciones Públicas, servira como notificación a los posibles interesados no 
identificades, a los titulares de bienes y derechos afectados que sean desconocidos y aquellos de los que se ignore 
su paradero. 
Ademas de los medios citados, se dara cuenta del señalamiento a los interesados, mediante citación individual y a 
través de la inserción de los correspondientes anuncies en dos diarios de amplia difusión en la provincia de Lleida, 
así como en el Boletín Oficial de la Provincia, y en el Boletín Oficial del Estado. 
A dicho acto compareceran los titulares de los bienes y derechos personalmente o representades por persona 
debidamente autorizada, debiendo aportar los documentes acreditatives de su titularidad, pudiendo ir acompaña
dos, si asi lo desean, de sus peritos y un Notaria, con gastos a su costa. 
Conforme establece el articulo 56.2 del Reglamento de Expropiación Forzosa, hasta el momento en que se proceda 
allevantamiento de las citadas actas previas a la ocupación, los interesados podran formular, por escrito, ante esta 
Demarcación de Carreteras del Estado en Cataluña (Carrer de la Marquesa, 12, 08003 Barcelona) o bien, a través de 
la sede electrónica: https://sede.mitma.gob.es/sede_electronica/lang_castellano/, alegaciones a los solos efectos 
de subsanar posibles errores que se hayan producido al relacionar los bienes afectados por la urgente ocupación. 

En Barcelona, a 13 de octubre de 2023, Ellngeniero Jefe de la Demarcación, Vicente Vilanova Martínez-Falero 

Un dels gossos que van donar sang ahir a Abella de la Conca. 

alguna anomalia. "Ens serveix 
també com a control sanitari", 
va apuntar. Per donar sang, els 
gossos han de tenir entre 1 i 10 
anys, trobar-se en bon estat de 
salut i tenir totes les vacunes, 
entre altres requisits. 

Ciuró va destacar en aquest 
sentit que, quan un gos rep una 
transfusió, el propietari de l'ani
mal donant rep un correu elec
trònic en el qual se l'informa 

MUNICIPIS CERTÀMENS 

que el seu gos ha salvat la vida 
d'un altre. 

L'Associació de Gossers té en 
marxa una aturada indefinida 
de l'activitat cinegètica i protes
ta contra la normativa de la Ge
neralitat sobre gossos de caça, al 
considerar que inclou mesures 
massa restrictives. Dissabte, 
membres del col·lectiu van do
nar sang a l'hospital Arnau de 
Vilanova. 

Les autoritats, ahir durant la presentació de la fira. 

Les Avellanes reunirà 40 parades 
i tres salines a la Fira de la Sal . 
I LLEIDA I Les Avellanes celebrarà 
diumenge la Fira de la Sal, que 
reunirà unes quaranta parades 
d'artesania i de productes de 
proximitat. El certamen també 
comptarà amb la participació de 
les salines de Vilanova de la Sal, 
Cambrils i Gerri. L'alcaldessa, 

Lídia Ber, va explicar que una 
de les activitats paraHeles serà 
l'exposició Els nostres padrins, 
amb què reivindiquen els avant
passats. La diputada provincial 
Estefania Rufach va assenyalar 
que aquesta fira "ens atansa als 
productes de proximitat". 
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MOTOCICLISME MOTOGP 

Un dirigent de Ducati revela 
que Mirquez correrà llgratis'' 
Per dir que no se'n va per diners d'Honda, on deixarà de cobrar 15 milions 

AGÈNCIES 
I ROMA I El director esportiu de 
Ducati Corse Paolo Ciabatti va 
revelar en una entrevista per 
a Moto.it el que cobrarà el pi
lot lleidatà Marc Marquez per 
córrer per a Gresini Racing en 
MotoGP 2024 i va dir que ho 
faria "gratis". Ciabatti, durant 
la conversa, va subratllar que 
"un pilot com Marc Marquez 
decideixi córrer gratis per a un 
equip satèl·lit, per pujar a una 
Ducati, és un motiu d'orgull". 

"Fins on jo sé, és així -gra
tis- . Però ho hauries de pregun
tar a l'equip Gresini Racing o bé 
al mateix pilot, si vol dir-ho", va 
afegir el dirigent dels de Borgo 
Panigale. Això no significa que 
el sou del de Cervera sigui zero. 
S'ha de recordar que Marquez 
tenia encara contracte amb Rep
sol Ronda Team, amb el qual 
les coses no han anat èom ell 
esperava i per la qual cosa ha 
decidit canviar d'aires a la re
cerca de motivació. I és que, si 
hagués seguit a l'equip l'any de 
contracte que li quedava, hau
ria cobrat els 15 milions d'euros 
que figuraven al contracte. 

Segons Cibatti, Marquez va 
apostar pel rendiment i no pels 
diners: "Segurament, l'equip 
Gresini no pot permetre's pagar 
a un pilot la quantitat de diners 
a què estava acostumat Marc 
Marquez. Així que, sigui quina 
sigui la situació, estem parlant 

FUTBOL BASE 

Marc Marquez, amb gest de concentració abans d'iniciar una cursa. 

d'una cosa completament dife
rent, on el factor econòmic no va 
ser el que va impulsar aquesta 
decisió", va dir el director de 
Ducati Corse. 

Competir i gaudir 
"Des d'aquest punt de vista 

hauríem d'estar orgullosos que 
consideri que Ducati és la millor · 
moto per tornar a ser competitiu 

i gaudir", concloïa Ciabatti so
bre el nou escenari econòmic en 
el qual es mourà el pilot lleidatà, 
del qual no pot dir si de cara al 
2025 podria veure:! al primer 
equip de Ducati. "Es una cosa 
que no et puc dir. També pot ser 
la seua antecambra per seguir 
al mercat i anar-se'n a KTM o a 
Aprilia", va assenyalar Ciabatti. 

"El 2025, gairebé tots els 

contractes dels pilots oficials 
expiraran, excepte el de Brad 
Binder. El mercat estarà obert 
i ja veurem què passarà el2025. 
L'arribada de Marquez nò és 
una cosa que hagi· ocorregut 
amb un o_bjectiu concret per 
al 2025. Es difícil creure-ho, 
però és una cosa que van deci
dir Marc i Gresini, no Ducati", 
va concloure Ciabatti. 

Comença la Lliga Pirineus de Futbol7 amb un triangular entre la Seu, Aran i Benasc 
I SORT I La Lliga Pirineus de Fut
bol 7 va començar diumenge 
passat amb la disputa de la pri
mera jornada que va consistir 

en un torneig triangular entre 
la Seu d'Urgell, la Val d'Aran i 
Benasc. Aquest any la participa
ció d'aquesta competició d'edat 

escolar s'ha incrementat amb 
més equips en totes les catego
ries. La coordinació va a càrrec 
del consell esportiu del Pallars 

Sobirà i hi col·laboren els con- · 
sells esportius del Pallars Jussà, 
Alt Urgell, Alta Ribagorça i la 
Val d'Aran. 

SEGRE 
Dimecres, 25 d'octubre del 2023 

José Carlos Miranda 

Madridisme 
sociològic 
EN EL FONS TOT és un 
teatret, de vegades millor i 
d'altres francament rònec, 
per mantenir viva la flama 
de la rivalitat Barça i :tyladrid, 
aquell que sempre ens roba, 
i, per ·damunt de tot, aquell 
altre tòpic d'" al soci no se'l 
pot enganyar". Així passen 
els dies, els anys i les assem
blees telemàtiques en què 
els punts de l'ordre del dia 
ja estan aprovats abans de 
començar i les veus discor
dants ni hi són ni les esperen. 
El cas és que uns i altres, en 
vigílies del clàssic, han llan
çat cortines de fum sobre les 
seues misèries particulars al 
crit, els uns, del "madridisme 
sociològic" i, els altres, dels 
intencionats capricis arbitrals 
a l'ombra de l'encara irresolu
ble, i el que et rondaré more
na, cas Negreira. Pa i circ per 
al personal i sant tornem-hi 
que no ha estat res. El proble
ma és que, pel seu mal cap, 
no té - i falta que li fa- l'alta
veu que podria haver estat 
Barça TV i els del Bernabéu 
compten, sense fer-los falta, _ 
amb Real Madrid TV, el braç 
armat de la casa. 

FUTBOL 

Denúncia 
per insults 
antisemites a 
un jugador 
A El Sadar a l'israelià 
Weissman, del Granada 

AGÈNCIES 
I PAMPLONA I El col·lectiu Movi
ment contra la Intolerància 
ha interposat una denúncia 
a la Comissió Estatal contra 
la Violència, el Racisme, la 
Xenofòbia i la Intolerància en 
l'Esport per insults a l'estadi 
El Sadar contra el jugador 
israelià del Granada Shon 
Weissman, que no va viat
jar a Pamplona per enfron
tar-se a l'Osasuna per motius 
de seguretat. 

Abans de començar el par
tit, assenyala aquest col·lec
tiu en un comunicat, el grup 
Iodar Gorrí «massivament 
va realitzar crits de "Weis
sman, mor-te" i "Palestina 
aurrera", al costat de l'exhi
bició de nombroses banderes 
palestines en un dels fons de 
l'estadi d'El Sadar, des d'on 
es van proferir insults contra 
el jugador>). Weissman es va 
quedar fora de la convoca
tòria de l'equip andalús per 
motius de seguretat, ja que 
no té cap problema físic, ar
ran de la recomanació rebu
da pel club dels organismes 
competents. 

cfarre
Resaltado


